
Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 7/2023
Aika: 21.3.2023 klo 16.30

Paikka: Lyhty ja Zoom: Join Zoom Meeting

https://tuni.zoom.us/j/68721313687?pwd=MG9NT0JWeTZ4ZE1INDBXakUxTnRKQT09

Meeting ID: 687 2131 3687
Passcode: 871353
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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.37.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Lilja Paakkanen Paikalla kohdat 1-16
Marimilla Hietava
Åsa Pihlström
Emma Salli
Verna Vihervuori
Fanni Silvén
Reetta Sihto
Rosa Myllysilta
Onni Härkönen
Säde Lappalainen Etänä Zoomin kautta
Veera Känsälä Etänä Zoomin kautta

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat kevätkokousta lukuunottamatta.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 7.3. Reettorit, Patina, Kipinä ja Lexica kokoustivat VIP-Pesiksen
järjestämisestä
7.3. Reettoreiden yhteislähtö verenluovutukseen peruuntui, kun ilmoittautumiset
peruuntuivat.
8.3. Poikkitieteelliset Black & White -approt järjestettiin onnistuneesti.
9.3. Tuutorit tapasivat ensimmäisen kerran ryhmäytymisen ja perehdytyksen merkeissä.
11.-12.3. Veera Känsälä ja Emma Salli edustivat reettoreita Vostok ry:n vuosijuhlilla.
13.3. Tapahtumatiimi kokousti Ääniaalloista.
14.3. Poikkitieteelliset Pride-approt järjestettiin onnistuneesti.
15.3. Emilia ja Marilla perehdyttivät Henna Alangon vastaamaan vujutiimin
yritysyhteistöiden hoitamisesta.
16.3. Yhdenvertaisuus- ja sosiaalipoliittinenvastaava Lilja osallistui Treyn
sopotoimijoiden tapaamiseen Hervannassa.
18.-19.3. Ääniaallot!!! Osallistujia oli 62
21.3. Marimilla osallistui kupillinen kopoa -tapaamiseen



Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 12 642,87€
Käteiskassassa nyt: 949,45€

7.1. Jääkiekon MM-kisojen liput
Esitys: Reettoreilla on tarjottu mahdollisuutta ostaa jäsenistölle lippuja jääkiekon
MM-kisojen alkulohkoon Nokia Arenalle. Lipun hinta on opiskelijalle. 12,5€.
Keskustellaan, otetaanko lippuja, mihin otteluun ja kuinka paljon. Budjetoidaan lippuihin
keskustelun mukaan tarvittaessa.

Keskustelu: Pohditaan, että jos lippuja ostetaan, olisi hyvä järjestää yhteislähtö peliin.
Keskustellaan mihin peliin jäsenistöllä olisi eniten kiinnostusta. Lisäksi lippujen määrästä
keskustellaan. Sopivaksi peliksi pohditaan USA-Ranska 21.5. Klo 20.20. Lippuja
yritetään hankkia 15kpl.

Päätös: Tiedustellaan hankittavaksi 21.5. USA-Ranska -peliin lippuja 15kpl, ja
budjetoidaan niihin 193 euroa.

7.2 Haalarimerkkeihin budjetointi
Esitys: Haalarimerkkikisan voittajamerkkiin ja vanhoihin merkkeihin budjetointi.
Keskustellaan, minkä verran merkkikisan voittanutta merkkiä sekä vanhoja merkkejä (ja
mitä niistä) tilataan ja paljonko siihen budjetoidaan.

Keskustelu: Pohditaan, tilattavien haalarimerkkien määriä. Keskustellaan eri
haalarimerkkiyrityksistä, ja Kangasmerkit.com on todettu hyväksi. Lähdetään pohtimaan
myös yhteistyömahdollisuuksia merkkifirmojen kanssa.

Päätös:
Lähdetään kilpailuttamaan merkkifirmoja ja tilataan merkkejä seuraavasti:
Uutta merkkiä 200kpl
NJHP-merkkiä 1000kpl



Nälkänen ja epätoivoinen -merkkiä 500kpl
Logomerkkiä 200kpl
Älä kommunikoi -merkkiä 100kpl
Loistava viestijä -merkkiä 200kpl
Haippi -merkkiä 100kpl
Yhden Jullin jallujaffa -merkkiä 100kpl

Budjetoidaan 4 800 euroa merkkien tilaukseen. Hinta on laskettu, jos merkki olisi 2€/kpl,
mutta merkkien hinta voi olla myös edullisempi. Summaan kuuluisi myös posti- ja
käsittelykulut.

7.3 Haalarimerkkien myynti KideAappissa
Esitys: Keskustellaan siitä, aletaanko haalarimerkkejä myymään KideAppissa. Tämä
helpottaisi talousvastaavan työtä verrattuna FB:n haalarimerkkitorilla Forms-lomakkeen
kautta myymiseen. Myös ostaminen olisi vaivattomampaa Tampereen ulkopuolella
asuville. Merkin kate hieman laskisi (0,40€/merkki), sillä Kide ottaa välistä 3% + 0,30€.
Jäisimme kuitenkin huomattavasti voitolle.

Keskustelu: Pohditaan haalarimerkkien myynnin siirtämistä Kide.appiin, merkkien
myynnin kynnyksen madaltamiseksi. Nähdään, että Kide.appin tuoma tehokkuus on 40
sentin tappion arvoista.

Päätös: Lähdetään edistämään siirtymää haalarimerkkien myyntiin Kide.appissa.

7.4 Kukkaruukkujen hankkiminen Retokotiin
Esitys: Keskustellaan halutaanko Retokotiin hankkia muutama ruukku uusille
vihrekasveille. Mikäli päätetään hankkia ruukkuja, budjetoidaan niihin sopiva summa.

Keskustelu: Ei haluta käyttää kovin suuria summia ruukkujen hankintaan. Ruukkujen
yksityiskohdat täytyy vielä selvittää.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa ruukkujen hankintaan.



8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Päätoimittajat ovat pitämässä toimitukselle iltaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Bändi bookattu! Valittiin kilpailukykyisen hinnan ja ainejärjestösuhteiden
vahvistamisen myötä Skillan bändi Potentiaaliset. TT-kameroilta on varattu tapahtumaan
kuvaus. Unidance halutaan mahdollisesti tanssimaan! Budjettihommat näyttää hyvältä,
mahdollisesta lisäbudjetoinnista keskustellaan tarpeen vaatiessa. Isoja elementtejä jo
hoidettu.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Kopo mainitsee Trey:n materiaalipankista! Hyvä työkalu hyödyntää
järjestöhommista, ja löytyy Trey:n sivuilta.
Sopo-rintamalla häirintäohjeistus ja -koulutus on ollut työn alla. Pohditaan ketkä kaikki
kutsutaan häirintäkoulutukseen, esim. vuju- , tapahtumatiimi, tuutorit ja hallituksen
jäsenet. Ajankohdaksi ehdotetaan 12.4. Klo 17 eteenpäin.
Sopo-Lilja tulee tiedottamaan häirintäohjeistuksesta myös jäsenistölle eteenpäin eri
kanavilla.
Pride-approt sujuivat erinomaisesti!! <3

Päätös: Päätetään häirintäohjeistuskoulutuksen ajankohdaksi 12.4. Klo 17. Paikaksi
varataan Lyhty ja myös etämahdollisuus.



10.1 Huhtikuun Reettorikahvit

Esitys: Henkilökunta on ehdottanut Reettorikahvien ajankohdaksi taas tiistai aamupäivää.
Näin ollen kahvit olisivat siis joko 18.4. tai 25.4. Lyhty olisi vapaa 25.4. Mutta varattu
silloin 18.4.

Keskustelu: 25.4. Nähdään paremmaksi ajankohdaksi! Lyhty on jo varattu kyseiselle
päivälle. Klo 10.30-12.30

Päätös: Seuraavat Reettorikahvit järjestetään tiistaina 25.4. Klo 10.30-12.30 Lyhdyssä.

10.2 Viestijän työpäivä

Esitys: Leena Mikkolalta tullut ehdotus viestinnän opiskelijoille suunnatusta
työelämätapahtumasta. Kyseessä puolenpäivän sessio, johon Leena varaisi salit ja
organisoisi ohjelman. Reettoreille jäisi viestiminen ja pullien leivonta. Ajankohdaksi
ehdotettu 18.4. Tai 19.4.

Keskustelu: Työelämätapahtuma koetaan kivaksi ideaksi, mutta koetaan kiireiseksi
ajankohdaksi. 18.4. Iltapäivällä yhteislähtö museoon ja 19.4. VIP-pesis. Näin ollen 18.4.
parempi, jos tapahtuma saadaan aamupäivälle. Toivottaisiin henkilökunnalta isoa panosta
tai siirtoa syksylle. Reettorit ry voi jakaa edelleen valmiita materiaaleja, mutta ei voi sen
enempää lähteä tapahtumaa järjestämään.

Päätös: Pohditaan tapahtuman edistämistä keskustelun mukaan

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.



Keskustelu: Mentorihaku on käynnissä, mutta hakemuksia ei ole tullut kuin yksi.
Hakuaika loppuu perjantaina, mutta mainostetaan vielä lisää. Pohditaan mentoriohjelman
jatkoa asiaan kuuluvien kanssa.
Alumnikampanjaan Instagramissa on tulossa mukaan esittelemään neljä henkilöä! Alkaa
ti 28.3.
Sopimuksia on työn alla muutama! Vujutiimistä on yritysyhteistöitä lähdetty aktiivisesti
hoitamaan, myös Rehtin suuntaan voitaisiin aktivoida.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Pre-colours sitsit
järjestetään Mentorin ja Indecsin kanssa 13.4. Wappubingo on lähetetty TREY:n
wappukalenteriin.

Keskustelu: Kiirettä pitää, vapputapahtumat edistyvät. Tapahtumavastaava Verna on
tapaamassa Trey:n Mean kanssa vapun tapahtumista ja meiningeistä. Kirppisappropassi
on tehty, ja Ääni ry innoissaan mukana! Järjestetään 3.4., jolloin halko siirrettäisiin
seuraavalle päivälle. Kirppisapprojen jatkopaikkaa pohditaan, esim. Lyhty klo 18-20
(joka on varattu meidän halkoa varten jo valmiiksi).
Kolmioetkoille luultavimmin paikaksi Kaijakka, josta myös varatut liput haettaisiin.
Tiedustellaan Comedialta (& Medialta) miksei innostusta Ääniaalloille ei löytynyt, ja
muusta yhteistyöstä. Muutenkin Ääniaaltojen työvastuun jakamista muille
ainejärjeistöille nähdään tarpeelliseksi edistämiseksi, ja muutakin kehitystä kohti koko
Suomen viestijöiden tapahtumaksi.
Kielarilipuista tulossa laskutuksesta tietoa. Lippuja jaettaisiin ma 11-14, ti 11-12 sekä
viisuetkoilla.
Särmä-lippuja 26.4. saatu 40kpl, tiedotetaan jäsenistölle.

Päätös: Esityksen mukaan.



12.1. Kielarietkoille budjetointi
Esitys: Budjetoidaan kielarietkojen viisuvisan palkintoon 10 euroa.

Keskustelu: Parhaimmille palkintoja.

Päätös: Budjetoidaan 10 euroa kielarietkojen palkintoihin.

12.2. Munajahtiin budjetointi
Esitys: Munajahti järjestetään näillä näkymin 5.4. keskiviikkona. Munajahtiin yritetään saada
yhteistyötä Autekin kanssa. Keskustellaan yhdessä tapahtumaan tarvittavasta budjetista.

Keskustelu: Munajahtia Autekin kanssa tai ilman :P Palaveria toivottavasti pian. Konseptia
mahdollisesti rastityyppiseksi. Tarvitaan pääsiäismunia (myös vegaanisia!). Samana päivänä on
haalaribileet! Tiedustellaan olisiko vielä lippuja.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa pääsiäismuniin. Toivotaan, että Autek osallistuisi myös niiden
ostamiseen.

12.3. RIP Reettorit goes Avanto budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 85€ Hervannan Suolijärven saunan vuokraan RIP-tapahtumaa varten.

Keskustelu: Avantoon 29.3. ilmottautunut 11 henkilöä, ja ollaan saatu sauna varattua vain
reettoreiden yhteislähtöön tunniksi.

Päätös: Budjetoidaan 85 euroa saunan vuokraan.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Ensimmäinen tuutoritapaaminen onnistuneesti ohi! Hyvä fiilis ja otettiin
kivoja kuvia. Hakijalle-kampanjassa on myös tuutoreille oma osa. Tulossa
suunnitteluiltaa syksylle. Tsemppipakettiin mahdollisesti opettajien kommentteja.



Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Paljon kampanjoita. Nettisivujen tapahtumista infotaan lisää! Stock-kuvia
otettiin, tuli kivoja! Sihteeri mainostaa pöytäkirjoista nettisivuilla.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Täydennyshaku vaihtoon päättyi eilen, ja kiinnostusta vaihtoon on.
KV-tuutorihaku on vielä tämän viikon auki, ja hakemuksia on tullut yksi. Määrän ollaan
tyytyväisiä. KV-vastaava Reetta kävi Lexican kv-tapahtumassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Keskustellaan yhteisöä puhututtaneesta
vuosijuhlien häirinnästä
Esitys: Keskustellaan siitä, millaisia ajatuksia Vostokin vuosijuhlilla tapahtunut
häirintätapaus herätti yhteisössämme. Keskustellaan lyhyesti siitä, miten meillä on
varauduttu vastaaviin tilanteisiin.

Keskustelu: Keskustelua hallituksen kesken heränneistä ajatuksista. Hallitus on Vostok
ry:n tukena ja ihailee heidän toimintaansa haastavassa tilanteessa. Tiedostetaan, että
vastaavissa tilanteissa esimerkiksi Trey:ltä saa apua. Laaditusta
häirintäohjeistuslomakkeesta toivotaan olevan myös tarvittaessa tukea.



Päätös: Esityksen mukaan.

17. Vuosijuhlalahjoihin budjetointi
Esitys: Budjetoidaan 30e vuosijuhlalahjoihin. 15e TiTelle ja 15e Patinalle.

Keskustelu: Vujuedustuksia tulossa! Puheenjohtajisto lähdössä TiTen vujuille ja Patinalle
jäsenistöstä Vili Riuttanen.

Päätös: Budjetoidaan 30 euroa vuosijuhlalahjoihin.

18. META

Kokous siirretään maanantaista 3.4. → tiistaille 4.4. Kirppisapprojen vuoksi.
Kysellään jäsenistön kiinnostusta reettoreiden omaan musiikkiesitykseen vujuille, esim.
Harrastelubändin kokoominen.
Merchiä tulossa ennen vappua! N. 90 euroa yhteensä, pidetään kalliimmasta hatusta
enemmän, musta hattu valkoisella brodeerauksella. Tilataan Suomen Kolibrilta.
Hallituksen jäsenet maksaa hatut itse.
Virkistäytymiseen suunniteltu kämppäapproja, mutta mukaan pääsisi 15.4. 8 henkilöä.
Voitaisiin pitää kämppäapprot isommalla porukalla syksyllä, ja nyt 15.4. Rennompaa
hengailua. Munkinpaisto 24.4. Klo 17.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.56.



Pöytäkirja hyväksytty
04.04.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


